
1-16/2011. szám

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2011. november
23-án (szerda) 1400 órai kezdettel megtartott üléséről.

Az ülés helye: Községháza díszterme.

Jelen vannak: Franzné  Lakner  Éva  polgármester,  Tímár  Judit
alpolgármester,  Pálosi  Jánosné,  Szabó  Erika  képviselők  (4
fő).

Állandó  meghívottak  részéről: Szép  Katalin  jegyző,  Patocskai  Tibor
alpolgármester

Egyéb meghívottak részéről jelen van: Csontos János r.alezredes a Bácsalmási
Határrendészeti Kirendeltség vezetője, Patarcsity István ÜGB
tagja,  Bagó  Ibolya  mérlegképes  könyvelő,  Nercz  Ferenc
könyvvizsgáló,  Halászné  Piukovics  Erika  BKTT
tagintézmény  vezető,  Simonné  Nógrádi  Mária,  Szabóné
Hebők  Anikó  IKSZT,  Szűcsné  Kiss  Anikó  Zsuzsanna
élelmezésvezető, Orlovácz Lilla védőnő

Előzetesen  bejelentette  távolmaradását: Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika,
Halbländer József, dr. Lovas László képviselő (3 fő), 

N a p i r e n d   e l ő t t :

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönti  a  Képviselő-testület  ülésén
megjelenteket.  Megállapítja az ülés határozatképességét,  mivel 7 fő képviselő
közül 4 képviselő jelen van. 
Bejelenti  továbbá,  hogy  a  mai  ülés  jegyzőkönyvvezetője  Dudás  Tiborné
köztisztviselő.  Jegyzőkönyv  hitelesítőnek  javasolja  Szabó  Erika  képviselőt,
amely javaslattal a Képviselőtestület 4 igen szavazattal egyetért.
Javaslatot  tesz  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  a  meghívón  szereplő
napirendet  tárgyalja  a  Képviselő-testület.  9.  napirendi  pontként  javasolja  a
napirendbe felvenni:



a./ „Kulturális értékmegőrző rendezvények támogatása” célterületre pályázat 
     beadása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester
b./ „Tájképjavító erdősítés és fásítás” célterületre pályázat beadása.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

Ennek  megfelelően  a  meghívón  szereplő  napirendi  pontok  módosítását  is
javasolja.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  4  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

131/2011.(XI.23.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.

A Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2011. november 23-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./ Tájékoztatás a lejárt határidejű képviselőtestületi határozatok végrehajtásáról.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

2./ Beszámoló a Határrendészet 2010. évi munkájáról.
     Előterjesztő: Bácsalmási Határrendészeti Kirendeltség Vezetője

3./ Beszámoló az Önkormányzat és Intézményei 2011. évi költségvetésének
     I-III. negyedévi végrehajtásáról.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

4./ Az önkormányzat 2011. évi költségvetéséről szóló 3/2011.(II.15.) rendelet 
     módosítása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

5./ Kunbaja község Önkormányzatának 2012. évi költségvetési koncepciójának 
     elfogadása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

6./ Kunbaja Község Önkormányzat 2011-2014. évekre vonatkozó ellenőrzési 
     stratégiai terv és a 2012. évi ellenőrzési terv elfogadása
     Előterjesztő: Szép Katalin jegyző

7./ Önkormányzati kezességvállalásról szóló 63/2010.(VI.17.) öh. határozat 
     visszavonása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

2



 
8./ Tájékoztató a Bácskapu Kistérségi Terület- és Vidékfejlesztési Nonprofit 
     Kft. megbízási szerződés szerinti feladatok ellátásáról, a Bácskapu Kistérségi
     Terület- és Vidékfejlesztési Nonprofit Kft. megbízási szerződés visszavonása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

9./ a./ „Kulturális értékmegőrző rendezvények támogatása” célterületre pályázat 
          beadása
          Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     b./ „Tájképjavító erdősítés és fásítás” célterületre pályázat beadása.
          Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

10./Bejelentések.
       
11./ Egyebek

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./ Tájékoztatás a lejárt határidejű képviselőtestületi határozatok 
     végrehajtásáról.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Miután a napirenddel kapcsolatban kérdés,
hozzászólás  nem  hangzott  el,  a  lejárt  határidejű  határozatokról  szóló
tájékoztatást az előterjesztésnek megfelelően javasolja elfogadni. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  4  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

132/2011.(XI.23.) öh.  H a t á r o z a t
Tájékoztatás a lejárt határidejű képviselő-testületi 
határozatok végrehajtásáról

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű
képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztatót a polgármester
előterjesztésének megfelelően elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: képviselő-testület
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M á s o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./ Beszámoló a Határrendészet 2010. évi munkájáról.
     Előterjesztő: Csontos János r. alezredes a Bácsalmási Határrendészeti 
                            Kirendeltség Vezetője

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Csontos János r. alezredes: Köszöni a lehetőséget, hogy Kunbaján beszámolhat a
Határrendészet tevékenységéről,  ez először történik. A Kirendeltség 1992-ben
alakult  4  határőrőrs  területéből,  akkor  20 fővel.  Jelenleg több mint  100 fő a
létszámuk.  2010.  évben  egyesült  a  Határrendészet  a  Rendőrséggel,  így
elláthatnak  rendőri  feladatokat  is.  A  beszámolójában  a  2010.  év  munkájáról
számol be. 2009-ben 676 migránst fogtak el a Kirendeltség területén, ez 2010.
évre lecsökkent 214 főre, mert megszűnt a koszovóiak áradata, de helyettük más
államok állampolgárai jönnek. 2011. évben 21 állam állampolgárával szemben
jártak el. Jelenleg 377 felnőttet és 39 gyermeket fogtak el. 
Az  embercsempészet  száma  is  növekszik,  4-ről  12-re.  Az  árucsempészet
akadályozása is feladatuk. Vannak szép elfogások, de ezt nagyon nehezen tudják
megakadályozni. A migránsok 70-80 %-át fogják el a Kirendeltség területén. Az
embercsempészetben  nagy  pénz  van,  nagy  a  helyi  kötődés  is.  Jelenleg  4
kunbajai lakos ellen folyik eljárás embercsempészet miatt.
Alapvető  feladatuk  a  közbiztonsági  feladatok  ellátása.  A  lakossággal  való
kapcsolattartás  is  fontos.  Rendezvényeken  elsősorban  kutyabemutatókat
tartanak.
Lehetőség nyílik a Határrendészetre jelentkezni, 33-34 éves korig érettségizett
embereket keresnek.

Franzné Lakner Éva polgármester: Október 15. óta nincs körzeti  megbízott a
faluban. Több-e a probléma azóta?

Csontos  János  r.  alezredes: Együttműködnek a  rendőrséggel.  Nem érzékelik,
hogy nincs körzeti megbízott. Probléma esetén a vonulást a legközelebbi járőr
végzi. A jelenlétük Kunbaján folyamatos. Csikérián telepítettek egy hőkamerát,
ennek ellenére ott is van egy járőr. Madarason is állandóan jelen vannak.

Tímár Judit alpolgármester: A gyerekekre mennyire veszélyesek a migránsok?
Mi a helyes magatartás velük szemben?

Csontos János r. alezredes: Ha a határon átjutnak, utána már nincs akadály a
számukra.  Nem  jellemző,  hogy  bűncselekményeket  követnének  el.
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Észrevétlenek  szeretnének  maradni,  inkább  menekülnének.  Sokan  betegek
közülük. Megköszöni a kunbajai polgároknak a jelzéseket.

Tímár Judit alpolgármester: A hideg beálltával nem csökken a számuk?

Csontos János r.  alezredes: Októberben volt a csúcs.  A szerb hatóságokon is
múlik, hogy mennyi a számuk.

Szabó Erika képviselő: Mi lesz ezekkel az emberekkel?

Csontos  János  r.  alezredes: 24  órájuk  van,  hogy  eldöntsék  mi  lesz  velük.
Menekülttáborba kerülnek,  ha menekült  státuszt  kérnek,  ha nem kérik,  akkor
visszaadják őket Szerbiának. A fiatalkorúaknak gyermekotthonban kell menni.
A  családosoknak  zárt  helyet  alakítottak  ki.  Az  eljárás  több  hónapot  vehet
igénybe. Ha visszaesők, akkor börtönbe is kerülhetnek.

Pálosi Jánosné képviselő: A beszámolót jónak és mindenre kiterjedőnek tartja.
Örvendetes, hogy 2010. évben növekedés nem mutatható ki az illegális migráció
szempontjából.  Az  illegális  határátlépők  száma  viszont  nőtt.  A  kirendeltség
állományának felkészültsége jó. Sajnos az állomány létszáma nem nő, hanem
inkább csökken. További munkájukhoz jó egészséget,  sikeres együttműködést
kíván a szervekkel és a lakossággal, hogy még eredményesebben végezhessék
munkájukat. 

Csontos  János  r.  alezredes: A  bácsalmási  Kirendeltségnél  nem  csökken  a
létszám. Nem ejtettek szót a Kirendeltség területén lévő határátkelőhelyről, ami
jelenleg korlátozott nyitva tartású. Kormányközi megállapodás született, hogy az
EU állampolgárok is  használhassák.  Ezen határátkelőhelyen nőtt  a  forgalom,
míg a többi határátkelőhelyen csökkent.

Franzné Lakner Éva polgármester: Megköszöni a részletes, mindenre kiterjedő
tájékoztatást.  A  Határrendészeti  Kirendeltség  először  számolt  be,  részletes,
alapos beszámolót kaptak.
Javasolja,  hogy  a  Határrendészet  2010.  évi  munkájáról  szóló  beszámolót  a
szóbeli kiegészítéssel együtt a Képviselő-testület fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  4  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

133/2011.(XI.23.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Határrendészet 2010. évi munkájáról
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Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a
Határrendészet  2010.  évi  munkájáról  szóló  beszámolót,  melyet  a  szóbeli
kiegészítéssel együtt elfogadott.
A  Képviselő-testület  köszönetét  fejezi  ki  a  település  érdekében  kifejtett
lelkiismeretes és szolgálatkész munkáért.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

H a r m a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

3./ Beszámoló az Önkormányzat és Intézményei 2011. évi költségvetésének
     I-III. negyedévi végrehajtásáról.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Az Önkormányzat és Intézményei 2011. évi
költségvetésének  I-III.  negyedévi  végrehajtásáról  szóló  írásos  előterjesztést
mindenki  megkapta.  Szeretné  részletesen  ismertetni  a  számoló  számszaki
adatait.  Ezt  követően  megmagyarázta  a  sorok  tartalmát,  majd  felkérte  az
Ügyrendi  és  Gazdasági  Bizottság  elnökét,  hogy  ismertesse  a  Bizottság
véleményét a napirenddel kapcsolatosan.

Pálosi  Jánosné  képviselő: Az  Ügyrendi  és  Gazdasági  Bizottság  az  I-III.
negyedévi  költségvetés  végrehajtását  megtárgyalta  és  javasolta  a  Képviselő-
testület elé terjesztését. Bagó Ibolya mérlegképes könyvelő ismertette mindenre
kiterjedően a számadatokat. A Bizottság az előterjesztést elfogadásra javasolja.

Szabó Erika képviselő: A bizottsági ülésen teljes tájékoztatást kaptak. Látszik,
hogy  szoros,  következetes  gazdálkodás  folyik.  A  felhalmozott  adósságok
rendezése folyamatos.

Patocskai  Tibor  alpolgármester: A  végösszegeket  összehasonlította,  ennek
eredménye, hogy jó gazdálkodás folyik. Köszönhető ez a polgármesternek és a
Kormány támogatásának.

Tímár Judit polgármester: Elfogadja a beszámolót.

Pálosi  Jánosné  képviselő: Továbbra  is  takarékoskodni  kell.  Ha  lehet,
pályázzanak.
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Nercz  Ferenc  könyvvizsgáló: Véleményét  leírta.  A  polgármester  is  részletes
tájékoztatást  adott.  Egyértelmű,  hogy  a  Képviselő-testület  kemény  munkát
végzett, hogy talpon maradjanak. 2012. sem lesz az önkormányzatok éve, mert
nincs pénz. A talpon maradást kell szem előtt tartani. Működőképes legyen a
gazdálkodásuk.  Pozitív  dolog,  hogy  aprólékos  tájékoztatást  kaptak  a
háromnegyed évi gazdálkodásról. Azonosul azzal, hogy ha a fejlesztéshez nem
biztosítanak  plusz  pénzt,  nem feltétlenül  kell  fejleszteni.  A  meglévőket  kell
befejezni.  Amire biztosan számíthatnak,  arra  kell  alapozni.  Vannak áthúzódó
dolgaink. Következetességet, szakmai aprólékosságot kíván továbbra is. Minden
forintra  odafigyelnek.  Tenniakarásukkal  2  alkalommal  is  sikerült  pénzt
biztosítani  az  önkormányzatnak.  A  fontolva  haladás  biztosítéka  lehet  a
következő évnek. A gazdálkodás egyensúlyban tartása a cél.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszöni  a  pozitív  hozzáállást.  Sokszor
mondják, hogy szigorú. Próbál úgy gazdálkodni, hogy az intézmények működni
tudjanak. Az ÖNHIKI támogatásnak is köszönhető az elért eredmény. Most 35-
37  millió  Ft  a  kifizetetlen  számláink  összege.   Sajnos  ez  10  millió  Ft-tal
emelkedni  fog  a  közeljövőben,  mert  a  Családsegítő  Központ  normatívájának
visszafizetése miatt. Most az egyik szeme sír, a másik nevet, de mindig adódik
valami negatív dolog.
Az  ÖNHIKI-t  évente  kétszer  lehet  beadni,  be  is  adták.  Novemberben
harmadszor is be lehetett  adni,  de nem nyílt  meg a felület,  így nem sikerült
beadni. Ha nem kapunk segítséget, ez a hiány kigazdálkodhatatlan. Emellett más
kötelezettségek is vannak, amit december 31-ig kell kifizetni. 

Javasolja, hogy a Képviselő-testület az Önkormányzat és Intézményei 2011. évi
költségvetésének  I-III.  negyedévi  végrehajtásáról  szóló  beszámolót  az
előterjesztésnek megfelelően fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  4  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

134/2011.(XI.23.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló az Önkormányzat és Intézményei 
2011. évi költségvetésének I-III. negyedévi 
végrehajtásáról

Kunbaja község Önkormányzatának Képviselőtestülete az önkormányzat 2011.
évi  költségvetésének  I-III.  negyedévi  teljesítéséről  készült  beszámolót
megtárgyalta és azt elfogadta.

Határidő: folyamatos
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester 
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   Szép Katalin jegyző
   Valamennyi gazdálkodásban résztvevő vezető, előadó

N e g y e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

4./ Az önkormányzat 2011. évi költségvetéséről szóló 3/2011.(II.15.) rendelet
     módosítása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Bagó  Ibolya  mérlegképes  könyvelő: A  költségvetési  rendeletben  túl  sok
módosítás nem történt. Amit az egyik helyről elvettek, azt átcsoportosították a
másik helyre. Lényeg, hogy a tényekhez közelítsenek a számok.

Szép  Katalin  jegyző: A  2011.  évi  költségvetés  bevételi  összege  11.012/eFt
növekedést mutat, a rendelet-tervezet ezeket a változásokat tartalmazza.

Pálosi Jánosné képviselő: Az Ügyrendi és Gazdasági Bizottság az önkormányzat
2011. évi költségvetéséről szóló 3/2011.(II.15.) rendelet módosítása tárgyában
készült  előterjesztést  megtárgyalta és a rendelet-tervezettel  együtt  elfogadásra
javasolja.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  az
önkormányzat  2011.  évi  költségvetéséről  szóló  3/2011.(II.15.)  rendelet
módosításáról szóló előterjesztést és rendelet-tervezetet fogadja el.
 
Ezt  követően  a  Képviselő-testület  4  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül megalkotta a

12/2011.(XI.23.) 
Az önkormányzat 2011. évi költségvetéséről szóló 
3/2011.(II.15.) rendelet módosításáról szóló

R E N D E L E T É T

A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Megállapította,  hogy  Kunbaja  község
Önkormányzatának  Képviselőtestülete  megalkotta  Kunbaja  község
Önkormányzat  Képviselő-testületének  12/2011.(XI.23.)  önkormányzati
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rendeletét az önkormányzat 2011. évi költségvetéséről szóló többször módosított
3/2011.(II.15.) rendelet módosításáról.

A rendelet kihirdetésre került 2011. november 23-án.

Ö t ö d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

5./ Kunbaja község Önkormányzatának 2012. évi költségvetési 
     koncepciójának elfogadása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Kunbaja község Önkormányzatának 2012.
évi költségvetési koncepciójának elfogadása szóló írásos előterjesztést mindenki
megkapta. A tervezés nehéz volt, magas hiány van kimutatva.

Bagó Ibolya mérlegképes  könyvelő: A bevételeket  nem tudták tervezni,  nem
ismerik,  hogy mi várható.  Döntések még nincsenek, ez egy durva tervezés a
jelenlegi ismeretek alapján. Sok a nyitott kérdés.

Franzné Lakner Éva polgármester: A gyermekétkeztetéssel kapcsolatban állami
normatívákról nem tudnak még, a védőnői finanszírozásról sem. Kb. 80 millió
Ft lesz a hiány, ez problémát fog okozni.
Az  önkormányzat  felmérte  az  intézmények  2012.  évi  igényeit.  Ezt  követően
intézményenként ismertette a Képviselő-testülettel az igényeket.

Bagó Ibolya  mérlegképes  könyvelő: Felhívja  az  intézményvezetők figyelmét,
hogy 2012-ben magas lesz a reprezentációs költség, ezért ezt ne tervezzenek.

Patocskai Tibor alpolgármester: Az „Összefogás” Közösségi Háznál a telefon és
internet miért lett szétszedve?

Simonné Nógrádi Mária IKSZT: Jelenleg csak telefonvonal van, internet nincs. 

Orlovácz  Lilla  védőnő: A védőnői  szolgálatnak  szüksége  lenne  egy  magzati
szívhanghallgató készülékre.

Franzné Lakner Éva polgármester: Pályázni nem lehet rá?

Bagó  Ibolya  mérlegképes  könyvelő: Bálat  kellene  szervezni  és  adakozásból
beszerezni a készüléket. Más településen is így működik ez.
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Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: Az Óvodánál gondja volt
a  villanyszámlákkal,  mert  nem  volt  adata  róla.  A  szennyvízszippantással  is
voltak  gondok.  Munkaruhát  véleménye  szerint  az  óvónők  helyett  inkább  a
dajkáknak  kellene  betervezni,  mert  ők  azok,  akik  különböző  tisztítószereket
használnak.  Az  Óvodában  nagyon  rosszak  az  ablakok,  ez  látszik  a  magas
gázszámlán is.

Tímár Judit alpolgármester: A játékok megújítása hogyan történik?

Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: Adományokból szerzik
be a játékokat.

Szabó Erika „Szivárvány” Szociális Szolgáltató Központ vezető, képviselő: Az
intézménynél szereplő kamat a TOYOTA (KWS) kamatkiadása. Az irodaszerre
52.000 Ft-ot terveztek nem 520.000 Ft-ot, itt elírás történt, 12.055/eFt a vége a
gáz miatt.

Nercz Ferenc könyvvizsgáló: Jó, hogy bázis szinten megtervezték, de nagyon
vérszegény az anyag még. Február 15-re legyen költségvetés.  Ennyi változás
mellett az a lényeg, hogy az önkormányzat finanszírozható maradjon. A most
rendelkezésre  álló  anyagból  nem  lehet  még  tervezni.  Február  15-re  kell  a
költségvetésnek összeállni, 3-4 előirányzat módosítás várható év végéig. Nincs
most elegendő információ a tervezéshez. 

Franzné Lakner Éva polgármester: Javasolja, hogy a Képviselő-testület fogadja
el Kunbaja község Önkormányzatának 2012. évi költségvetési koncepciójának
elfogadásáról  szóló  előterjesztést,  és  a  határozati  javaslat  alapján  hozza  meg
határozatát. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  4  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

135/2011.(XI.23.) öh.  H a t á r o z a t
Kunbaja község Önkormányzatának 2012. 
évi költségvetési koncepciójának elfogadása

1.  Kunbaja  község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  2012.  évi
költségvetési koncepcióját tudomásul veszi.

2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a 2012. évi költségvetés
összeállításához költségvetési  egyeztetést hívjon össze, mely során kerüljenek
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meghatározásra  a  kiemelt  figyelemmel  kezelendő  megtakarítási  lehetőségek
területei.

3.  A költségvetés  összeállítása  során figyelemmel  kell  lenni  a  meghatározott
tervezési információkra a helyi bevételek a várható normatív támogatások és az
ismert  kötelezettségvállalások  adatainak  meghatározásánál.  A  költségvetés
összeállítása során át kell tekinteni az intézmények és a szakfeladatok, valamint
a  helyi  kisebbségi  önkormányzat  2012.  évre  vonatkozó  feladatait.  A
költségvetési tervadatok összeállítása folyamán a meghatározott szinten-tartható
területek mellett a megtakarítási lehetőségek keresését kiemelten kell kezelni. 

Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester
Határidő: folyamatos

H a t o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

6./ Kunbaja Község Önkormányzat 2011-2014. évekre vonatkozó 
     ellenőrzési stratégiai terv és a 2012. évi ellenőrzési terv elfogadása
     Előterjesztő: Szép Katalin jegyző

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Szép Katalin jegyző: A belső ellenőr nem tud a mai ülésen részt  venni más
irányú elfoglaltsága  miatt.  A napirend írásos  anyagát  mindenki  megkapta.  A
stratégiai terv a gazdasági program alapján készült. A belső ellenőr Kunbajának
18 napot határozott meg ellenőrzésre.

Nercz Ferenc könyvvizsgáló: Nem érti, hogy a Családsegítő Központ 2009. évi
normatíva ügyét a belső ellenőr miért nem vizsgálta.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  az
előterjesztésnek megfelelő fogadja el Kunbaja község Önkormányzatának 2011-
2014. évekre vonatkozó ellenőrzési stratégiai tervét és a 2012. évi ellenőrzési
tervét.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  4  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

136/2011.(XI.23.) öh.  H a t á r o z a t
Kunbaja Község Önkormányzat 2011-2014. 
évekre vonatkozó ellenőrzési stratégiai terv 
és a 2012. évi ellenőrzési terv elfogadása
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Kunbaja  község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  Kunbaja  Község
Önkormányzatának 2011-2014. évekre vonatkozó ellenőrzési stratégiai tervét és
a  hozzá  szervesen  kapcsolódó  2012.  évi  ellenőrzési  tervet  tartalmazó
előterjesztést megtárgyalta, és azt elfogadta.

Határidő: folyamatos
Felelős: Szép Katalin jegyző
              Szesztrienka Éva belső ellenőr

H e t e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

7./ Önkormányzati kezességvállalásról szóló 63/2010.(VI.17.) öh. határozat 
     visszavonása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Miután a napirenddel kapcsolatban kérdés,
hozzászólás  nem  hangzott  el,  az  Önkormányzati  kezességvállalásról  szóló
63/2010.(VI.17.)  öh.  határozat  visszavonását  az előterjesztésnek  megfelelően
javasolja elfogadni. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  4  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

137/2011.(XI.23.) öh.  H a t á r o z a t
Önkormányzati kezességvállalásról szóló 
63/2010.(VI.17.) öh. határozat visszavonása

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (továbbiakban:
Képviselő-testület)  az  Önkormányzati  kezességvállalásról  szóló  63/2010.
(VI.17.) öh. határozatát visszavonja.

A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  jegyzőt,  hogy  a  határozat  kivonatát  a
Felső-Bácska Vidékfejlesztési Nonprofit Kft. részére küldje meg.

Határidő: azonnal
Felelős: Szép Katalin jegyző
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N y o l c a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :
 
8./ Tájékoztató a Bácskapu Kistérségi Terület- és Vidékfejlesztési Nonprofit
     Kft.  megbízási  szerződés  szerinti  feladatok  ellátásáról,  a  Bácskapu

Kistérségi  Terület-  és  Vidékfejlesztési  Nonprofit  Kft.  megbízási
szerződés visszavonása

     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva   polgármester: Az  előterjesztés  készítője,  Tóth  Godó
Valéria nem tud a mai ülésen más irányú elfoglaltsága miatt részt venni.

Szép  Katalin  jegyző: Javasolja,  hogy  a  Bácskapu  Kistérségi  Terület-  és
Vidékfejlesztési  Nonprofit  Kft.  megbízási  szerződés  szerinti  feladatok
ellátásáról  szóló  tájékoztatóját  a  Képviselő-testület  az  előterjesztésnek
megfelelően fogadja el.
A  Bácskapu  Kistérségi  Terület-  és  Vidékfejlesztési  Nonprofit  Kft.
kapacitáshiány miatt kezdeményezte a szerződés felmondását 2011. szeptember
30.  nappal.  2011.  október  1-től  már  nem  is  végeztek  érdemi  munkát  az
Önkormányzat számára. Kéri, hogy a Képviselő-testület határozatban fogadja el
a Kft. felmondását.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  a
határozati javaslat alapján hozza meg határozatát a tájékoztató elfogadásáról.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  4  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

138/2011.(XI.23.) öh.  H a t á r o z a t
Tájékoztató a Bácskapu Kistérségi Terület- 
és Vidékfejlesztési Nonprofit Kft. megbízási
szerződés szerinti feladatok ellátásáról.

Kunbaja  község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (továbbiakban:
Képviselő-testület) a Bácskapu Kistérségi Terület- és Vidékfejlesztési Nonprofit
Kft.  (továbbiakban:  Nonprofit  Kft.)  megbízási  szerződés  szerinti  feladatok
ellátásáról szóló tájékoztatóját megtárgyalta és azt elfogadja.

A Képviselő-testület  kéri  a  Polgármestert,  hogy a döntésről  a  Nonprofit  Kft.
ügyvezetőjét a határozat megküldésével tájékoztassa.

Határidő: azonnal
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Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  az
elhangzottak  alapján  hozza  meg  határozatát  a  megbízási  szerződés
felmondásának elfogadásáról, megbízás visszavonásáról.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  4  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

139/2011.(XI.23.) öh.  H a t á r o z a t
Bácskapu Kistérségi Terület- és 
Vidékfejlesztési Nonprofit Kft. megbízási
szerződés visszavonása

Kunbaja  község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (továbbiakban:
Képviselő-testület)  úgy  határozott,  hogy  a  Bácskapu  Kistérségi  Terület-  és
Vidékfejlesztési Nonprofit Kft. kezdeményezését a 2011. február 1-től érvényes
megbízási  szerződés  2011.  szeptember  30.  nappal  történő  felmondására
elfogadja, jóváhagyja, a megbízási szerződést visszavonja. 

A Képviselő-testület  felhatalmazza  a  Polgármestert  a  szükséges  intézkedések
megtételére. 

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

K i l e n c e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

9./ a./ „Kulturális értékmegőrző rendezvények támogatása” célterületre 
          pályázat beadása
          Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

          (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Több önkormányzat és civil szervezet nem
tudta a pályázatot beadni, mert túlterhelt volt a szerver. A határidő november 15.
volt. Most ismét lehetőség van a pályázat beadására, megnyitják a szervert. Ha
nekünk is megnyitják a szervert, javasolja, hogy ismét próbálják meg beadni a
pályázatot a „Kulturális értékmegőrző rendezvények támogatása” célterületre.
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Ezt  követően  a  Képviselő-testület  4  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

140/2011.(XI.23.) öh.  H a t á r o z a t
„Kulturális értékmegőrző rendezvények 
támogatása” célterületre pályázat beadása

Kunbaja  község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a
„Kulturális  értékmegőrző  rendezvények  támogatása”  célterületre  pályázat
beadásával kapcsolatos előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

1. Kunbaja  község  Önkormányzata  pályázatot  kíván  benyújtani  a
Vidékfejlesztési  Minisztérium által kiadott az Európai  Mezőgazdasági
Vidékfejlesztési Stratégiák LEADER fejezetének végrehajtásához 2011-
től nyújtandó támogatások részletes feltételeiről szóló 76/2011.(VII.29.)
VM  rendelet  és  a  Mezőgazdasági  és  Vidékfejlesztési  Hivatal
közleménye alapján a  1019728 azonosítójú,  „Kulturális  értékmegőrző
rendezvények támogatása” célterületre „Kunbajális” címmel.

2. A rendezvény a település életében jelentőséggel bír, ezért a Képviselő-
testület  annak  LEADER  szellemiségben  történő  megrendezését
támogatja.

3. A  pályázathoz  szükséges  önerőt  a  Képviselő-testület  a  2012.  évi
költségvetésében biztosítja.

4. A  Képviselő-testület  megbízza  a  polgármestert,  hogy  a  pályázat
benyújtásához szükséges lépéseket megtegye és a pályázatot benyújtsa.

Határidő: a pályázat benyújtására 2011. december 5.
Felelős: Képviselő-testület és

   Franzné Lakner Éva polgármester

b./ „Tájképjavító erdősítés és fásítás” célterületre pályázat beadása.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Határozati javaslat mellékelve)

Franzné Lakner  Éva polgármester: A Felső-Bácska  helyi  Akciócsoport  Helyi
Bírálóbizottsága Kunbaja Község Önkormányzat által benyújtott 1018451 kódú,
Kossuth  utca  fásítása  címen  a  LEADER  Helyi  Akciócsoport  Tájkép  javító
erdősítés és fásítás célterületre benyújtandó pályázat részeként benyújtott projekt
javaslatát  támogatja.  A  projektjavaslat  megfelel  a  Helyi  Vidékfejlesztési
Stratégia  céljai  alapján  megfogalmazott  LEADER kritériumoknak.  A projekt
ötlet  illeszkedik  a  térség  vidékfejlesztési  stratégiájához.  Felhívták  az
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önkormányzat  figyelmét,  hogy  a  pozitív  előzetes  bírálat  nem  jelenti
automatikusan a benyújtandó pályázat támogathatóságát. 
Ezt a pályázatot sem tudta az önkormányzat november 15-ig beadni, a szerver
hibája miatt. Javasolja, hogy a „Kossuth utca fásítása” pályázatot amennyiben
lehetőség nyílik rá, adják be.
 
Ezt  követően  a  Képviselő-testület  4  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

141/2011.(XI.23.) öh.  H a t á r o z a t
„Tájképjavító erdősítés és fásítás” 
célterületre pályázat beadása.

Kunbaja  község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a
  "Tájképjavító erdősítés és fásítás"célterületre pályázat beadásával kapcsolatos
előterjesztést és az alábbi határozatot hozta:

1. Kunbaja  Község  Önkormányzata  pályázatot  kíván  benyújtani  a
Vidékfejlesztési  Minisztérium  által  kiadott,  1018451  azonosítójú,
  "Tájképjavító erdősítés és fásítás célterületre „Kunbaja, Kossuth utca”
címmel.

2. A rendezvény a település életében jelentőséggel bír,  ezért a Képviselő-
testület annak LEADER szellemiségben történő megrendezését támogatja.

3. A  pályázathoz  szükséges  önerőt  a  Képviselő-testület  a  2012.  évi
költségvetésében biztosítja.  

4. A  Képviselő-testület  megbízza  a  polgármestert,  hogy  a  pályázat
benyújtásához szükséges lépéseket megtegye és a pályázatot benyújtsa.

Határidő: a pályázat benyújtására 2011. december 05.
Felelős: Képviselő-testület és

    Franzné Lakner Éva polgármester

T i z e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

10./ Bejelentések.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Az  elmúlt  időszak  néhány  eseményéről
szeretné tájékoztatni a Képviselő-testületet.
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Az önkormányzat ellen adósságrendezési eljárás indult, ami ellen fellebbezést
nyújtottak  be  a  Testület  döntése  alapján.  A  Szegedi  Ítélőtábla  jóváhagyta  a
kérelmünket, így nem indul ellenünk adósságrendezési eljárás.

Szép Katalin jegyző: Az üggyel kapcsolatban hozta meg a Képviselő-testület a
az  Adósságrendezési  eljárás  fellebbezése  tárgyú  103/2011.(VIII.12.)  öh.
határozatát,  melyet  ismertet.  (határozat  jegyzőkönyv mellékleteként  csatolva).
Elmondja, hogy az adósságrendezési eljárásra nem került sor.

Tájékoztatja továbbá a Képviselő-testületet, hogy a piros TOYOTA összetört. A
csúszó  korongosok  mentek  Budapestre,  amikor  baleset  érte  őket.  Személyi
sérülés nem történt. Az autót meg kell javítani.

A Vadásztársaság megkereste, hogy szeretnék megvásárolni a tűzoltó szertárat.
Ingatlanbecslővel felbecsültették, 1,4 millió Ft-ra. A Vadásztársaság 1 millió Ft-
ra  tett  ajánlatot.  Itt  önkormányzati  vagyonról  van  szó,  az  értékbecslő  által
meghatározott árnál olcsóbban nem tudjuk odaadni. Így most nincs lehetőség az
értékesítésre.  A Vadásztársaság használja a tűzoltó szertárat,  de nem fizetnek
bérleti díjat, sem rezsit.

Szabó Erika képviselő: Javasolja, hogy rezsit fizessenek.

Patocskai Tibor alpolgármester: A vadászok már több lopást megakadályoztak.
Javasolja, hogy csak rezsit fizessenek.

Pálosi Jánosné képviselő: Egyetért, hogy rezsit fizessenek.

Tímár Judit alpolgármester: Egyetért, hogy csak rezsit fizessenek.

Franzné Lakner Éva polgármester: Javasolja,  hogy a Vadásztársaság a tűzoltó
szertár  használatáért  fizessen  rezsit  (víz,  villany,  gáz).  Kéri,  hogy  aki  a
javaslattal egyetért, igennel szavazzon. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  4  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

142/2011.(XI.23.) öh.  H a t á r o z a t
Tűzoltószertár épületének használatba adása

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (továbbiakban:
Képviselő-testület) a Polgármester szóbeli előterjesztése alapján úgy határozott, 
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hogy  a  helyi  önkormányzatokról  szóló  1990.  évi  LXV.  törvény  80.  §  (1)
bekezdésében biztosított jogkörében eljárva a Kunbaja, 223. hrsz-ú, Rákóczi u.
25/A. szám alatti „Tűzoltó szertár” ingatlant a Kunbajai Kittenberger Kálmán
Vadásztársaság (továbbiakban: Vadásztársaság) részére használatba adja 2011.
december 01. naptól , visszavonásig. 

A  Képviselő-testület  ingyenesen  biztosítja  az  épület  használatát  a
Vadásztársaság részére.

A Vadásztársaság köteles az épület  használatával  kapcsolatos közműköltséget
megfizetni az önkormányzat részére. 

A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  Polgármestert  az  üggyel  kapcsolatos
intézkedések megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  bankváltás  folyamatban  van,  a
hitelszerződést  aláírták.  Pénzt  még  nem  kaptak,  hétfőn  mennek  ez  ügyben
Kecskemétre.
A Felső-Bácskai Nonprofit Kft kérelemmel fordult az önkormányzathoz, mert
anyagi gondjaik adódtak. 172.432,- Ft támogatást kérnek. Javasolta, hogy még
ne fizessenek, csak akkor, ha még egyszer kérik.
A  Családsegítő  Központtal  kapcsolatban  6  millió  Ft  normatívát  vissza  kell
fizetnie  az  önkormányzatnak.  Nagy  bajban  leszünk,  ha  nem  tudjuk  időben
visszafizetni.

A Bács-Kiskun Megyei Kormányhivataltól K01/5503-1/2011. iktató szám alatt
törvényességi  észrevétel  érkezett  mulasztás  miatt.  Ismertette  a  törvényességi
észrevételt.  (A  törvényességi  észrevétel  a  jegyzőkönyvhöz  mellékletként
csatolva.) 

Szép Katalin jegyző: Elmondja, hogy a jegyzőkönyvek felterjesztési határidejét
nem tudták  tartani,  mert  egyrészt  bankváltás  miatt  pénzügyi  adatokat  kellett
szolgáltatni,  ami  igényelte  a  jegyző  munkáját  a  pénzügyön,  mert  Kovácsné
László Laura táppénzes állományba került és a feladatok nagy része jegyzőre
hárult.  Polgármester  Asszonnyal  a  bankváltás  miatt  többször  kellett
Kecskemétre  utazni,  valamint  a  szállítókkal  kellett  személyes  tárgyalásokat
folytatniuk.  Kéri  a  Tisztelt  Képviselő-testületet,  hogy  vegye  figyelembe  az
elhangzottakat. 
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Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  a
határozat-tervezet alapján hozza meg határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  4  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

143/2011.(XI.23.) öh.  H a t á r o z a t
Törvényességi észrevétel mulasztás miatt

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület)  megtárgyalta  a  fenti  tárgyú,  K01/5503-1/2011.  számú
törvényességi észrevételt és az alábbiak szerint határozott.

l./  A  Képviselő-testület  a  törvényességi  észrevétel  megállapításait  tudomásul
veszi. A Képviselő-testület a 103/2011.(VIII.12.) öh. határozat 2011. november
23-i nyilvános ülésén történő ismertetésével a mulasztást pótolta.

2./  A  Képviselő-testület  megállapította,  hogy  a  mulasztás  a  jegyzőkönyv
felterjesztési kötelezettségének megsértéséből adódik.

3./  A Képviselő-testület  utasítja  a  jegyzőt,  hogy a  jegyzőkönyv felterjesztési
kötelezettségének a törvényi előírások szerint tegyen eleget.

4./  A  Képviselő-testület  utasítja  a  jegyzőt,  hogy  a  döntésről  a  Bács-Kiskun
Megyei Kormányhivatalt haladéktalanul értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

   Szép Katalin jegyző

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: ÖNHIKI-t  2011.  évben  2  alkalommal
kaptunk, 11 millió és 12 millió Ft-ot. Ez nagy segítség volt az Önkormányzat
részére.
Az önkormányzatnál a könyvelési munkákat Bagó Ibolya mérlegképes könyvelő
végzi, havi 140.000,- Ft díjazásért. Ezért hetente 2 alkalommal jár ki Kunbajára.
A könyvelő 10.000,- Ft béremelést szeretne kapni.

Patocskai Tibor alpolgármester: Meg vannak elégedve a munkájával?

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Meg  van  elégedve  a  munkájával,  bízik
benne.
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Szabó Erika képviselő: Az Ügyrendi és Gazdasági Bizottság ülésén is igyekezett
elmagyarázni mindent a bizottsági tagoknak.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Könyvelő  nélkül  bajban  lenne  az
önkormányzat. Javasolja az emelést, szorult helyzetben vannak.

Patocskai Tibor alpolgármester: Egyetért az emeléssel, emeljék meg a bérét.

Franzné Lakner  Éva polgármester: Javasolja,  hogy Bagó Ibolya mérlegképes
könyvelő díját 2012. január 1. napjával 10.000,- Ft-tal emeljék meg.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  4  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

144/2011.(XI.23.) öh.  H a t á r o z a t
Bagó Ibolya díjazása

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (továbbiakban:
Képviselő-testület) a polgármester szóbeli előterjesztése alapján úgy határozott,
hogy  Bagó  Ibolya  (6500  Baja,  Varsa  u.  12.  IV/13.)  lakos,  mérlegképes
könyvelő, vállalkozó részére egyéb számviteli szolgáltatás címen 2012. január
01. naptól 150.000.- Ft díjazást állapít meg. Az összeg számla ellenében kerül
kifizetésre.

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy az ügyben szükséges
további intézkedéseket tegye meg.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Franzné Lakner Éva polgármester: A pénzügyön jelenleg 4 munkatárs dolgozik
(Bagó  Ibolya  mérlegképes  könyvelő,  Staudt  Diána  pénztáros,  Szabó  Klára
rögzítés, Kovácsné László Laura bérszámfejtés). Szabó Klárának november 30-
án lejár a munkaszerződése, és nem is szeretne tovább itt dolgozni. Kovácsné
László  Laura  szabadságra  készül,  lombik  programban  vesz  részt.  Ha  a  2
kolléganő  elmegy,  nem  lesz  aki  a  könyvelő  keze  alá  dolgozzon.  Tavasszal
Mészáros  László a  csávolyi  Polgármesteri  Hivatal  munkatársa segítette  ki  az
önkormányzatot. Akkor 80.000,- Ft díjazásban részesült. 
Javasolja,  hogy  a  2  dolgozó  helyettesítésével  bízzák  meg  Mészáros  Lászlót,
alkalmanként 2.300 Ft/óra díjazásért.

Más kérdés, hozzászólás nem volt.
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Ezt  követően  a  Képviselő-testület  4  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

145/2011.(XI.23.) öh.  H a t á r o z a t
Mészáros László megbízása

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (továbbiakban:
Képviselő-testület) a polgármester szóbeli előterjesztése alapján úgy határozott,
hogy a kunbajai Polgármesteri Hivatal pénzügyi ügyintézőinek távolléte esetén
Mészáros László (6500 Baja, Szt. László u. 59/A) lakos, mérlegképes könyvelő,
vállalkozót  bízza  meg  a  pénzügyi-könyvviteli  és  munkaügyi  feladatok
ellátásával. 

A  Képviselő-testület  a  helyettesítés  idejére  Mészáros  László  részére  egyéb
számviteli  szolgáltatás  címen  2.300.-  Ft/óra  díjazást  állapít  meg.  Az  összeg
számla ellenében kerül kifizetésre.

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy az ügyben szükséges
további intézkedéseket tegye meg.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Miután több napirendi pont nem volt, a polgármester a Képviselő-testület ülését
1642 órakor bezárta.

Kmf.

Franzné Lakner Éva   Szép Katalin
       polgármester             jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítő:

Szabó Erika
képviselő
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